



2022年1月19日

致：全体学生家长

线上新春联欢会及农历新年假期

为了欢庆农历新年，本校将于2022年1月28日(星期五)上午9时半至10时半通过Zoom平台欢庆“线上新春联欢会”，当天全体学生必须穿红色T恤配牛仔裤或红色裙子到校，当天上午11时提早放学。

2. 初一学生请于1月28日(星期五)下午3时至4时15分登录Zoom平台观赏“线上新春联欢会”影片，班导师将上线进行点名。(Zoom ID : 222 999 5566, Password: 001122)
3. 农历新年假期将从1月31日(星期一)开始至2月4日(星期五)止，学生无需到校上课，2月7日(星期一)照常上课。2月9日(星期三)为农历新年特假，学校放假一天。

特此函告，敬请垂注。

  
KUNG BEE LEE 江美利  
PRINCIPAL  
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG  
韩江中学校长

Dear Parents of All Students,

Notice of Chinese New Year Celebration & Chinese New Year Holidays

Please be informed that the school Chinese New Year online celebration ceremony will be held from 9.30 a.m. to 10.30 a.m. on 28<sup>th</sup> January 2022 (Friday). All students are required to wear RED colour T-shirts and long jeans or RED dress to school. **The school will dismiss at 11.00 a.m. on that day.**

2. Junior 1 students must watch the video presentation of the Chinese New Year celebration through the ZOOM platform from 3.00 p.m. to 4.15 p.m. on 28<sup>th</sup> January 2022 (Friday). Form teachers of Junior 1 classes will mark the attendance on that day. (Zoom ID: 222 999 5566, Password: 001122)
3. Chinese New Year holidays will commence from 31<sup>st</sup> January (Monday) to 4<sup>th</sup> February (Friday). The school will reopen as usual on 7<sup>th</sup> February 2022 (Monday). On 9<sup>th</sup> February (Wednesday) is a special holiday for Chinese New Year, and the school will be closed.

Thank you.

  
KUNG BEE LEE 江美利  
PRINCIPAL  
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG  
韩江中学校长